
 

Protokół Nr LI/2023 

z obrad LI sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 03.04.2023 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

pięćdziesiątą pierwszą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości 

- listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 13 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni radna Magdalena Cieślak i radny 

Wojciech Majchrzak. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad 50 sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2022 rok. 

10. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaczkowo w 2023 roku. 

11. Wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Kołaczkowo. 

12. Przystąpienie do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kołaczkowo. 

13. Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wybranych terenów położonych na obszarze gminy Kołaczkowo. 

14. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2023-2030. 



15. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2023 rok.  

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Odpowiedzi na zapytania. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad. 4 

Do protokołu nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła informację z realizacji zadań w okresie 

międzysesyjnym. 

Ad. 6. 

Sekretarz Ilona Orakowska w imieniu wójta przedstawiła sprawozdanie z działalności 

w okresie międzysesyjnym oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. 

Informacje pisemne w załączeniu nr  3 i 4. 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że interpelacje nie wpłynęły. 

Ad. 8  

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła odpowiedzi na zgłoszone przez radnych 

wnioski. 

Ad. 9  

Lidia Kwiatkowska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołaczkowie 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2022 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 



Ad. 10.  

Kamila Majorek przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kołaczkowo w 2023 roku. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr LI/360/2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaczkowo w 2023 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad. 11.  

Anna Cichowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr LI/361/2023 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad. 12.  

Marta Zaremba przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kołaczkowo. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr LI/362/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8.  

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad. 13.  

Marta Zaremba przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wybranych terenów położonych 

na obszarze gminy Kołaczkowo. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr LI/363/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wybranych terenów położonych na obszarze gminy 

Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad.14.  

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2023-2030. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr LI/364/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo 

na lata 2023-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad.15.  

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w  budżecie Gminy Kołaczkowo na 2023 rok. 



Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr LI/365/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2023 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Zofia 

Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy Siemiątkowski, 

Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

NIEOBECNI (2) Magdalena Cieślak, Wojciech Majchrzak 

Ad.16.  

Wiesława Kowalska Radna Powiatu Wrzesińskiego  poinformowała o swoich działaniach 

mających na celu zgłoszenie oficyny w Kołaczkowie do programu Polski Ład 

na dofinansowanie remontu zabytku oraz przekazania budynku gminie Kołaczkowo. Starosta 

Wrzesiński złożył wniosek do tego programu, ale na modernizację zabytkowego kościoła 

poewangelickiego w Miłosławiu, który jest już wielomilionową inwestycją. Powiat nie wyraża 

również zgody na  oddanie oficyny gminie Kołaczkowo.  

Wiesława Kowalska Radna Powiatu Wrzesińskiego odniosła się do zapytania w sprawie 

zatrudnienia lekarza onkologa w przychodni przyszpitalnej. Powiedziała, że od marca jest 

zatrudniony lekarz onkolog natomiast nie wie na jakich zasadach. 

Radny Jerzy Woś odpowiedział, że nie otrzymał takiej informacji ze Starostwa Powiatowego. 

Uważa, że jest to bardzo ważne dla osób chorych, którzy żyją w ciągłym stresie i wymagają 

opieki lekarskiej. 

Sołtys Wioleta Dzienniak zapytała czy są jakieś informacje w kwestii łatania dziur w drogach 

powiatowych, między innymi w miejscowości Spławie. 

Radny Jerzy Woś powiedział, że w Krzywej Górze firma która przyjechała łatać dziury 

w nawierzchni drogi naprawiła tylko te bardzo duże natomiast te mniejsze zostały pominięte. 

Wiesława Kowalska Radna Powiatu Wrzesińskiego odpowiedziała że problem dziur w drogach 

powiatowych jest narastający. Twierdzi, że preferowane są niektóre gminy niestety 

na niekorzyść innych. Dodała, że duże pieniądze przeznaczane są na centrum rozwoju 

technologii w Grzymysławicach oraz aktualnie na budowę internatu, natomiast temat dróg jest 

pomijany. Uważa również, że powiat zatrudnia kolejne osoby do wydziału promocji, gdzie 

pracuje już 12 osób, a nie ma pieniędzy na projekty dróg. 

Radny Jerzy Siemiątkowski zapytał kiedy rozpocznie się budowa drogi Sokolniki Bieganowo. 

Wiesława Kowalska Radna Powiatu Wrzesińskiego  odpowiedziała, że nie zna dokładnej daty 

rozpoczęcia wspomnianej inwestycji. Uważa, że wiele rzeczy się załatwia w małym gronie 

i nie informuje się radnych. 

Radny Wiesław Urbaniak zgłosił do naprawy ubytki w nawierzchni drogi gminnej 

w Szamarzewie. 



Sołtys Wioleta Dzienniak uważa, że lampy uliczne zaświecają się wieczorem zbyt późno. 

O godzinie 20.00 jeszcze nie świecą, a w tym czasie jest duże natężenie ruchu, twierdzi, że nie 

jest konieczne, aby lampy świeciły w godzinach nocnych. 

Sołtys Sylwia Strzelczyk również zgłosiła, że lampy uliczne zaświecają się zbyt późno. 

Zaproponowała, aby lampy zaświecały się o zmierzchu, a wyłączały w godzinach nocnych. 

Zgłosiła do naprawy ubytki w drodze ul. Zakole oraz podcięcie zwisających gałęzi nad 

ul. Pocztową w Sokolnikach. 

Ad. 17. 

Sekretarz Ilona Orakowska udzieliła odpowiedzi informując, że: 

- od końca ubiegłego tygodnia pracownicy interwencyjni rozpoczęli prace związane z łataniem 

dziur w drogach gminnych, 

- na uzupełnienie ubytków w drodze ul. Zakole zostanie zakupiony tłuczeń, 

- gałęzie na ul. Pocztowej zostaną usunięte, 

- w ubiegłym tygodniu zostało wysłane zgłoszenie do firmy  Enea o włączanie lamp o 1 godz. 

wcześniej.  Od 29 marca lampy włączają się o godz. 20.00. 

- Sołtys Robert Kasprowicz uważa, że latanie dziur w drogach będzie skuteczniejsze jeżeli 

pracownicy będą używali ubijaka, a nie tylko ubijali kołem samochodu. 

Ad. 18. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska zamknęła LI Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak             Danuta Grabowska 

 

 


